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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:894 Ekologisk odling och faktabaserade beslut

Nyligen presenterade regeringen en handlingsplan för hur den ska förverkliga 
målen i den presenterade livsmedelsstrategin. Handlingsplanen är relativt 
sparsmakad då det gäller att redovisa konkreta förslag, utom då det gäller 
produktion och offentlig konsumtion av ekologiska livsmedel. Där sätts höga 
mål som innebär att produktionen och konsumtionen år 2030 ska uppgå till 30 
respektive 60 procent.

Allt oftare talas det i samhällsdebatten om vikten av faktabaserade beslut. Med 
tanke på de bristande vetenskapliga evidens som finns då det gäller den 
ekologiska odlingens effekter på miljö, klimat och hälsa vore det intressant att 
veta vilka fakta som regeringen grundar sitt beslut på.

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

På vilken forskning har statsrådet och regeringen baserat sitt beslut om att öka 
andelen ekologiskt odlade livsmedel?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-21
Besvaras senast
2017-03-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


